



Tel : 04-2615669
Fax/Tel: 04-2628664
E-mail : secretariat@penangbar.org
Website : www.penangbar.org

No. 4, Green Hall,
1st Floor,
10200 Penang,
Malaysia.

JAWATANKUASA PEGUAM PULAU PINANG PENANG BAR COMMITTEE

Court Liaison 13/18

13 Sept 2018

To Members of the Penang Bar,

Civil Cases involving Road Accidents in Georgetown Sessions Court and Magistrates Court to be heard in Balik Pulau Sessions Court

We hereby refer to a Notification dated 13 Sept 2018 from Puan Zaharah Binti Hussain, Director of the Penang Courts informing members of the above.

The said Notification is reproduced below for members' information and attention.

KES-KES SIVIL KEMALANGAN JALANRAYA MAHKAMAH SESYEN DAN MAHKAMAH MAJISTRET GEORGETOWN AKAN DIDENGAR DI MAHKAMAH SESYEN BALIK PULAU

Assalamualaikum WBT dan Selamat Sejahtera.

Tuan/Puan,

Dengan hormatnya saya merujuk kepada perkara di atas.

2. Akibat daripada penutupan Bangunan Utama Mahkamah Tinggi Pulau Pinang, semua Mahkamah Tinggi telah dipindahkan ke Bangunan Annex manakala Mahkamah Rendah Jenayah Georgetown telah dipindahkan ke Bangunan Sri Pinang. Oleh itu terdapat kekurangan ruang Mahkamah untuk menempatkan semua Mahkamah Sivil seperti sedia kala.

3. Atas persetujuan YAA Hakim Besar Malaya, semua **KES SIVIL KEMALANGAN JALANRAYA** Mahkamah Sesyen dan Mahkamah Majistret Georgetown iaitu **KOD A73 KJ , KOD A53 KJ dan KOD B53 KJ** akan didengar di Mahkamah Sesyen di Balik Pulau mulai hari Selasa, 18 September 2018. Kes-kes Sivil KOD yang lain akan kekal di Mahkamah Sivil Georgetown di Bangunan Sri Pinang.

4. Pemfailan semua dokumen masih kekal secara CMS. Segala masalah pemfailan masih boleh dirujuk kepada Penolong Kanan Pendaftar, Mahkamah Rendah iaitu Puan Nur Fadrina atau kerani di Kaunter Bahagian Sivil di Tingkat 5 dan 6 , Bangunan Sri Pinang.

Seorang kerani juga turut ditempatkan di Mahkamah Sesyen di Balik Pulau untuk mengendalikan kes-kes tersebut.

5. Diharapkan semua pihak dapat memberikan kerjasama kepada Mahkamah dan segala kesulitan yang timbul amatlah dikesali.

6. Sekian dimaklumkan, terima kasih.

Saya yang menjalankan amanah,

t.t

ZAHARAH BINTI HUSSAIN

Pengarah

Mahkamah Negeri Pulau Pinang

Members are therefore advised to take note of the Notification above. Any changes or updates provided by the Court will be notified to members in due course.

T Tharumarajah
Chairman